
Gl. Roskilde Amts Biavlerforenings Voksklub 

Referat af bestyrelsesmødet d. onsdag 17/11 2010 
Hos Lars, kl. 19.30 

Deltagere: Lars, Jan og Hans-Erik 
 

Dagsorden Referat 
1. Godkendelse af referat 

og dagsorden 

Ad 1 Begge dele godkendt 

2. Nyt fra Heino Ad 2 Heino er godt i gang med at smelte voks af og vaske 

rammer. Det varer ikke længe inden han skriver til os. 

Heino vil gerne løbende igennem året have en opdateret 

medlemsliste. HE beder ham om at sende en voksprøve 

til DBF. 

3. Regnskab - økonomi Ad 3 Der står ca. 26.000 på kontoen. HE tager kontakt til de 

par medlemmer, der har et stort plus på vokskontoen 

mhp at købe deres overskydende voks. 

Vi skal have strammet op på vores kommunikation med 

medlemmer og med kommende medlemmer.  

4. Regnskab - voks Ad 4 Et nyt medlem med meget voks ønsker at være medlem. 

HE tager ud til ham og udtager den prøve på ca 100 gr 

rent voks. Han sender prøven til DBF for det nye 

medlemsregning. 

5. Sager til behandling Ad 5  Lars laver et brev til ”ikke” medlemmer, som har 

voksklubvoks på kortet. Udkastet sendes til bestyrelsen. 

Brevet udsendes til foråret. 

Vi arbejder på at få ryddet op i tidligere medlemmers 

vokslån. Se dagsorden for generalforsamlingen. 

Generalforsamling. 31/3 2011 -  Se bilag. HE spørger om 

Gunnar genopstiller som suppleant eller til bestyrelsen. 

Vi efterlyser nye medlemmer til bestyrelsen. 

Jan kontakter Niels (revisor) og Miriam (supl. for denne) 

6. Honningmagasinet og 

hjemmeside 

Ad 6 Skrive i Honningmagasinet og på hjemmesiden om 

generalforsamling 

7. Evt. og næste møde Ad 7 Næste møde: 9. marts kl. 19 på Bakkedraget. 

 

Referat: Hans-Erik 


